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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Zobligowany stanowiskami wójtów i burmistrzów gmin w województwie lubuskim, a tak¿e samo-
rz¹dów województwa, sejmików województwa lubuskiego, zwracam siê do ministra œrodowiska w spra-
wie ochrony bobrów – zwierz¹t, które po wielu latach zosta³y wprowadzone na teren województwa
i rozmno¿y³y siê do tego stopnia, ¿e w opinii specjalistów od melioracji, jak równie¿ gospodarzy wielu
gmin w Dolinie Warty i Dolnej Noteci oraz Œrodkowej Odry, powa¿nie uszkadzaj¹ urz¹dzenia melioracyj-
ne. Buduj¹c gniazda, niszcz¹ przede wszystkim wa³y, tak¿e te, które nak³adem wielu œrodków by³y
w ostatnich latach odbudowywane i modernizowane po powodzi w 1997 r. Taka sytuacja – tak by³o cho-
cia¿by w ostatnich tygodniach – nieustannie powoduje zagro¿enie powodziowe, podtopienia, wzrost ko-
sztów utrzymania urz¹dzeñ ochrony przeciwpowodziowej we w³aœciwym stanie, zapewniaj¹cych
ochronê przeciwpowodziow¹. Tak wiêc zwracam siê do pana ministra z proœb¹ o informacjê, czy Mini-
sterstwo Œrodowiska zamierza, jeœli chodzi o tê sprawê, dokonaæ zmian, które ograniczy³yby populacjê
bobrów w taki sposób, by te zwierzêta, sk¹din¹d bardzo ³adne, nie dewastowa³y urz¹dzeñ melioracyj-
nych.
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